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PROTOKÓŁ nr X/19 

sesji Rady Powiatu w Gryfinie 

w dniu 12 września 2019 r. 

 

X sesja Rady Powiatu w Gryfinie odbyła się w dniu 12 września 2019 r. o godz. 14:00 w sali 

obrad Starostwa Powiatowego w Gryfinie przy ul. Sprzymierzonych 4. Posiedzenie otworzył 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki i stwierdził, że zgodnie  

z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 19 Radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 21 osób, stanowiło quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji (lista obecności radnych - zał. nr 1). Ponadto w posiedzeniu wzięli 

udział zaproszeni goście (zał. nr 2). 

 

I. Sprawy regulaminowe  
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki powitał zebranych 

gości, przedstawicieli służb mundurowych, kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu, 

pracowników Starostwa Powiatowego w Gryfinie, przedstawicieli lokalnych mediów, Zarząd 

Powiatu oraz Radę Powiatu. Na protokolantów powołał Adę Wisławską  

i Agnieszkę Jackiewicz. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący zapytał Radnych, czy są uwagi do przedstawionego porządku 

obrad.   

Na podstawie § 18 ust 5 pkt.2 Statutu Powiatu Gryfińskiego Starosta Gryfiński Wojciech 

Konarski wniósł o zmianę porządku obrad polegającą na: wprowadzeniu dodatkowego 

punktu – „Projektu uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu na 

2019 rok” – (druku nr 7a/X). W związku z powyższym, kolejne punkty z porządku obrad 

ulegają przesunięciu. Projekt uchwały wszyscy Radni otrzymali. Komisja Spraw Społecznych  

i Zdrowia oraz Komisja Budżetu i Gospodarki zajęły stanowiska do przedmiotowego projektu 

uchwały stanowiącego druk nr 7a/X. Przedstawiono nowy porządek obrad, został on przyjęty 

jednogłośnie, bez uwag (18 za; 0 wstrz.; 0 przeciw) i stanowi - zał. nr 3. 

 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki poddał pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia IX sesji Rady Powiatu w Gryfinie   
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nr  IX/19 z dnia 18 czerwca 2019 r. Protokół nr IX/19 został przyjęty jednogłośnie  

(18 za, 0 wstrz, 0 przeciw) 

 

 

II. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie  (druk nr 1/X) 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że sprawozdanie z prac Zarządu zostało 

przedstawione Radnym w materiałach sesyjnych w formie pisemnej. Jeżeli chodzi o kwestie 

zarządzania drogami, to w okresie od IX sesji do X, zakończyła się inwestycja związana  

z budową przepustu w Gminie Chojna, prace drogowe na odcinku Trzcińsko- Zdrój – 

Gogolice również zostały zakończone, zaś na odcinku przy Baniach trwa przebudowa 

czterech przepustów na co Starostwo Powiatowe otrzymało dotację w wysokości  

900.000,00 zł od Ministerstwa Infrastruktury i Rozwoju. Zarząd podpisał również list 

intencyjny z Nadleśnictwem w Mieszkowicach, ponieważ planuje skorzystać z programu  

dofinansowania dróg powiatowych przez Lasy Państwowe w wysokości 85%.  

        Następnie Starosta Powiatu poruszył kwestię przyszłości Spółki Szpital Powiatowy 

Sp.z.o.o., a mianowicie poinformował, że przedstawiciele Zarządu w okresie międzysesyjnym 

odbyli spotkania zarówno ze SP ZOZ MSWiA w Szczecinie jak również z SPSK nr 1  

w Szczecinie. Efektem tych spotkań było podpisanie listu intencyjnego z SP ZOZ MSWiA  

w Szczecinie, jednakże trzeba pamiętać, że nie jest on równoznaczny ze złożeniem 

zobowiązującej deklaracji. Starosta podkreślił, że zarówno mu, jak i Wicestaroście – Ewie 

Dudar zależy na tym, by jakość usług świadczonych przez służbę zdrowia na terenie Powiatu 

uległa polepszeniu. Wizja połączenia wynikająca z problemów Szpitala Powiatowego  

w Gryfinie ma na celu ich redukcję- głównie chodzi o problemy kadrowe i te, wynikające  

z kontraktów z NFZ. Starosta podkreślił, że każdy szpital boryka się z pewnymi problemami  

i tak np. posiada wiedzę, że Szpital SPSK nr 1 ma problem z kontraktem z NFZ, ponieważ ma 

wielu pacjentów, którzy nie mogą zostać wypisani do domu, jednakże nie są poddawani 

żadnemu leczeniu, co generuje koszt i straty dla placówki. Wracając do tematu połączenia  

z SP ZOZ MSWiA w Szczecinie, Starosta zauważył, że potencjalny przyszły kontrahent ma 

pewną wizję na działalność Szpitala Powiatowego w Gryfinie – jakie oddziały powinny być 

zamknięte, a jakie rozbudowane, co nie do końca współgra z wizją Zarządu, dlatego odniósł 

się on pisemnie do tych propozycji przedstawiając swoją wersję. Z kolei dyrektor placówki  

SP ZOZ MSWiA w Szczecinie, Pan Paweł Bakun, wystąpił do Rady Społecznej Szpitala  

z prośbą o wyrażenie opinii na temat połączenia SP ZOZ MSWiA ze Szpitalem Powiatowym 

w Dębnie i Szpitalem Powiatowym w Gryfinie. Dyrektor otrzymał zgodę Rady.  
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Sprawa połączenia szpitali nie jest jednak taka prosta, ponieważ zarówno Szpital Powiatowy 

w Gryfinie jak i Szpital Powiatowy w Dębnie są Spółkami z.o.o., które rządzą się przepisami 

prawa handlowego, zaś zgodnie z ustawą SP ZOZ MSWiA w Szczecinie należy  

do Skarbu Państwa, więc nie może kupować udziałów od podmiotów prywatnych.  

W związku z zaistniałym problemem do pracy powołane zostały kancelarie prawne zarówno 

Starostwa Powiatowego w Gryfinie, jak również SP ZOZ MSWiA w Szczecinie żeby znaleźć 

rozwiązanie jak zgodnie z prawem mogłoby dojść do ewentualnego połączenia. Ażeby wyjść 

całej sytuacji naprzeciw, Starostwo wystąpiło również do drugiego współudziałowca  

w Spółce Szpital Powiatowy Sp.z.o.o. – do Spółki Dom Lekarski S.A., z zapytaniem na jakiej 

zasadzie miałaby zakończyć się współpraca w sprawie Szpitala Powiatowego w Gryfinie. 

Spółka Dom Lekarski S.A. udzieliła odpowiedzi z propozycją rozwiązania współpracy, 

dlatego zostanie powołany rzeczoznawca do wyceny Spółki Szpital Powiatowy Sp.z.o.o. 

Jednocześnie Zarząd Powiatu zaproponował partnerowi biznesowemu przyjęcie wyceny 

dokonywanej w przeszłości podczas sprzedaży części udziałów przez Starostwo Powiatowe 

na rzecz Spółki Dom Lekarski S.A i czeka na ustosunkowanie się do ww. propozycji.  

Ze spraw organizacyjnych Starosta poinformował, że Szpitalowi Powiatowemu w Gryfinie 

został zwiększony kontrakt z Narodowym Funduszem Zdrowia o 360.000 zł z propozycją, 

żeby powyższą kwotę przeznaczyć na wynagrodzenia dla pracowników. Z kolei jeśli chodzi  

o powstawanie nowego budynku szpitala, to wszystkie prace idą zgodnie z harmonogramem  

i na dany moment nic nie wskazuje na to, by inwestycja miała zakończyć się w innym 

terminie, niż planowany. Część tej inwestycji sfinansowana jest kredytem. Po analizie ofert 

banków, Zarząd zdecydował się na podpisanie umowy z Bankiem Gospodarstwa Krajowego, 

zaś jeśli chodzi o dotacje na ten cel to wciąż wyczekuje się odpowiedzi od Urzędu 

Marszałkowskiego jak i od Prezesa Rady Ministrów.  

        Jeżeli chodzi o sprawy oświaty, to Zarząd Powiatu zajmował się podsumowaniem roku 

szkolnego 2018/2019 r. jak  również przygotowaniem do roku 2019/2020 i planowanymi 

podwyżkami z tytułu zmiany regulaminu wynagradzania, a dokładnie dodatku za 

wychowawstwo, ponieważ wywoła on zmiany w prognozach finansowych jak i samym 

budżecie powiatu. Planuje się również remont sali gimnastycznej w Zespole Szkół 

Ponadpodstawowych w Chojnie, do tego zadania został wybrany wykonawca, zaś sam remont 

na chwilę obecną dobiega końcowi.  

          Pozostając w temacie oświaty, Starosta Powiatu Wojciech Konarski, Wicestarosta Ewa 

Dudar oraz Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Jerzy Domaradzki w imieniu Rady Powiatu 

pożegnali byłą dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Gryfinie,   



4 

 

Panią Joannę Mendrygał – Parę, która piastowała ww. stanowisko przez dwie kadencje, czyli 

10 lat. Od Zarządu otrzymała kwiaty i list gratulacyjny. Starosta podkreślił, że Pani Dyrektor 

wybiegała naprzeciw zmieniającemu się lokalnemu rynkowi pracy, tworząc kierunki  

np. logistyczne w momencie powstawania Zalando na obrzeżach Szczecina.  

Potrafiła  również, mimo natłoku obowiązków, dostrzec problemy pojedynczego ucznia  

i wyjść im naprzeciw. Starosta powiatu przytoczył przyład uczennicy, która przeprowadziła 

się do Polski i nie znała języka polskiego i potrzebowała dodatkowych godzin adaptacyjnych. 

Pani Dyrektor potrafiła zawalczyć o pojedynczego ucznia i wnioskowała  

do Zarządu Powiatu o pomoc w tym zakresie, odpowiednio to uargumentować, więc taką 

pomoc uczennica otrzymała. Przełożyło się to na fakt, że była ona jedną z najlepszych  

w szkole, a aktualnie studiuje. Starosta wyraził podziw i uznanie wobec takiej postawy Pani 

Dyrektor. Pani Joanna Mendrygał – Para również podziękowała za lata współpracy i zaufania 

wobec niej, które wykazał Zarząd Powiatu w Gryfinie, ponieważ nigdy nie czuła, że pewne 

kwestie są jej narzucane i zawsze mogła prowadzić Zespół Szkół według swojej koncepcji. 

 

Radny Wojciech Długoborski zadał następujące pytania dotyczące pracy Zarządu: 

1) Czy poprawnym jest, że na Zarząd z dnia 6 czerwca 2019 r. trafił wniosek nauczyciela 

wychowania fizycznego ze Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego  

w Chojnie o  dofinansowanie dwóch turniejów piłki nożnej na kwotę 450zł?  

Czy z takim wnioskiem nie powinien wystąpić dyrektor placówki? - zał. nr 4 

2) Na posiedzenie Zarządu z dnia 27 czerwca 2019 r. jest informacja, że odbyło się 

Nadzwyczajne Walne Zgromadzenie Członków Spółdzielni Socjalnej „Promyk”  

w Goszkowie. Zarząd jednogłośnie  wybrał swojego reprezentanta Henryka Kaczmara 

oraz zobowiązał Kierownika Referatu Kontroli i Audytu Wewnętrznego  

do udziału w ww. zebraniu, jako eksperta. Jednocześnie, w związku z błędnie 

przygotowanymi dokumentami przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie Zarząd 

zobowiązał Dyrektora jednostki do złożenia wyjaśnień co do rzetelności 

przygotowanych dokumentów wraz ze wskazaniem osób, które zgodnie z zakresem 

obowiązków weryfikują ich poprawność przed złożeniem na posiedzenie Zarządu 

Powiatu. Radny chce wyjaśnień dlaczego takie materiały w ogóle trafiły na Zarząd, 

kto za to odpowiada oraz co konkretnie musi w nich zostać poprawione? - zał. nr 5 

3) Na posiedzeniu Zarządu z dnia 4 lipca 2019 r. dotyczącego podpisania umowy  

ze Spółdzielnią Usług Rolnych ROL-BUD w sprawie przebudowy przepustu na rzece 

Rurzyca w m. Rurka, w sprawozdaniu jest napisane, że zadanie kosztowało 
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300.767,47 zł, w związku z tym Radny pyta - jaki był całkowity koszt tego zadania, 

czy w umowie z poprzednim wykonawcą, ponieważ się zmienił, były odpowiednie 

zabezpieczenia, skoro panuje się wszczęcie wobec niego postępowania i dlaczego tak 

niewielkie zadanie było realizowane ponad rok? - zał. nr 6 

4) Na posiedzeniu Zarządu z dnia 4 lipca 2019 r. widnieje informacja, że Zarząd 

zaakceptował nową treść listu intencyjnego w sprawie realizacji działań 

zmierzających do stworzenia lepszych i korzystniejszych warunków w zakresie 

świadczeń zdrowotnych dla mieszkańców Powiatu Gryfińskiego.  Radny stwierdził, 

że według niego jest to informacja bardzo lakoniczna i chciał o to dopytać, jednakże 

Starosta Gryfiński w sprawozdaniu, które przedstawiał ustnie, udzielił bardziej 

szczegółowych wyjaśnień w sprawie przyszłości Szpitala Powiatowego w Gryfinie  

i ewentualnego połączenia z SP ZOZ MSWiA. Radny zauważył, że w mediach jest 

oficjalna informacja, że z dniem 10 września 2019 roku odbyło się Zgromadzenie 

Rady Społecznej SP ZOZ MSWiA na którym zapadła decyzja o przejęciu Szpitala 

Powiatowego w Gryfinie i Szpitala Powiatowego w Dębnie. Radny pyta czy jest  

to pochodna listu intencyjnego czy może wynik rozmów pomiędzy SP ZOZ MSWiA  

a Spółką Szpital Powiatowy  w Gryfinie Sp.z.o.o. . Radny chce również wiedzieć jak 

od strony prawnej odbędzie się przejęcie – co ze Spółką Dom Lekarski S.A, która jest 

współudziałowcem w Spółce Szpital Powiatowy w Gryfinie Sp.z.o.o.,  

co z uregulowaniem długu szpitala przez współudziałowca Spółka Dom Lekarski S.A 

oraz na jakich zasadach Starostwo Powiatowe w Gryfinie miałoby się stać jedynym 

udziałowcem – właścicielem szpitala. 

5) Na posiedzeniu Zarządu z dnia 11 lipca 2019 r. jest informacja, iż Zarząd zapoznał się 

z uchwałą nr XI/70/2019 Rady Powiatu Grójeckiego z dnia 27 czerwca 2019 r.  

w sprawie sytuacji szpitali powiatowych (w zakresie podtrzymania podstawowej 

działalności szpitali) oraz postanowił, że nie będzie występował do Rady Powiatu  

z inicjatywą podjęcia uchwały w przedmiotowej sprawie. Radny Długoborski uważa, 

że radni powinni zostać poinformowani chociaż o fakcie czego dotyczyła owa ustawa. 

6) Na posiedzeniu Zarządu z dnia 11 lipca 2019 r. jest informacja, iż Zarząd zapoznał się 

z projektem do strategii dotyczącej ustalenia zakresu świadczonych usług medycznych 

na rzecz mieszkańców Powiatu Gryfińskiego, sporządzonym ze spotkania,  

które odbyło się 10 lipca 2019 r. w siedzibie Starostwa Powiatowego w Gryfinie.  

W spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele SP ZOZ MSWiA w Szczecinie (Dyrektor 

Paweł Bakun, Zastępca Dyrektora ds. Medycznych Beata Gawdis-Wojnarska)  
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oraz przedstawiciele Powiatu Gryfińskiego (Starosta Gryfiński Wojciech Konarski, 

Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar), przy udziale posła na Sejm RP Rafała Muchy. 

Radny uważa, że zapis jest bardzo nieczytelny i chciałby więcej informacji w tej 

sprawie. 

7) Na posiedzeniu Zarządu z dnia 25 lipca 2019 r. Zarząd przyjął projekt uchwały  

Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania z okresowej realizacji 

rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej. Radny pyta kto przygotował  projekt  

ww. uchwały – Zarząd czy Komisja Rewizyjna? Radny wnioskuje o pisemną opinię 

prawną, czy przewodnczący bez zgody Rady Powiatu mógł zmienić temat kontroli 

wynikający z zatwierdzonego rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej: „Kontrola 

działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie za 2018 r.”. Na posiedzeniu 

Komisji Rewizyjnej, gdzie został wyznaczony  

Zespół Kontrolny do przeprowadzenia tejże kontroli, temat został zawężony i brzmi 

„Efektywność i prawidłowość udzielania i wykorzystania dofinansowania na podjęcie 

przez bezrobotnego działalności gospodarczej (dotacje na podjęcie działalności 

gospodarczej) oraz refundacji podmiotom gospodarczym kosztów wyposażenia  

lub doposażenia stanowiska pracy dla skierowanego bezrobotnego przez Powiatowy 

Urząd Pracy w Gryfinie w 2018 r.”- zał. nr 7 

 

Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział 

ad. 7) Zgodnie ze Statutem Powiatu projekt przygotowała komisja, zaś pod względem 

formalnym sprawdził go Zarząd. W sprawie zawężenia tematu kontroli zostanie 

przygotowana opinia prawna zgodnie z życzeniem radnego. 

ad. 5)  Materiały i pisma dotyczące uchwały były dołączone do materiałów sesyjnych 

przygotowanych przez Biuro Rady Zarządu, więc każdy Radny mógł się z nimi zapoznać  

i zgodnie z posiadanym prawem mógł uznać i zgłosić, że zasadnym byłoby rozważyć 

przyjęcie tejże uchwały 

ad. 6) Starosta Powiatu wytłumaczył, że spotkanie miało na celu ustalenia szczegółów,  

jakie usługi miałyby być świadczone w szpitalu w Gryfinie, a które w Szczecinie. Dyrektor  

SP ZOZ MSWiA - Paweł Bakun ma odmienną wizję strategii rozwojowej szpitala.  

Chociażby w sprawie oddziału ginekologiczno- położniczego Pan Dyrektor rozważa 

zamknięcie ww. oddziału , bowiem twierdzi, że  700 porodów przyjętych rocznie sprawia,  

że jest on nierentowny. Z kolei Zarząd Powiatu uważa, że przeniesienie oddziału do nowo 

wybudowanym obiektu i polepszenie warunków przyczyni się do wzrostu liczby porodów  
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na terenie Gryfina i warto udostępnić mieszkankom powiatu gryfińskiego możliwość porodu, 

planowanego bez komplikacji, w Szpitalu w Gryfinie. Również SP ZOZ MSWiA rozważa 

opcję otwarcia okulistyki w Szpitalu w Gryfinie, zaś zamknięcie oddziału chirurgii.  

Z kolei Zarząd w Gryfinie poddaje wątpliwości opcję zamknięcia chirurgii jednodniowej, 

nawet jeśli na dzień dzisiejszy generuje straty, ponieważ uważa, że tzn „drobne zbiegi” 

powinny być wykonywane tutaj, na miejscu, a nie w odległym Szczecinie. W związku  

z rozbieżną wizją na wyżej wymienione tematy,  rozmowy między SP ZOZ MSWiA  

w Szczecinie a Zarządem wciąż trwają.  

ad. 4) Starosta odpowiedział, że Rada Społeczna musiała zostać zwołana i zająć stanowisko  

w sprawie połączenia szpitali SP ZOZ MSWiA w Szczecinie, Szpitala Powiatowego  

w Dębnie i Szpitala Powiatowego w Gryfinie, zgodnie z obowiązującym prawem.  

Media mogły użyć skrótu myślowego, gdyż nie jest to proces stricte przejęcia a raczej 

połączenia. Na dzień dzisiejszy nie zapadła ostateczna decyzja jak będzie wyglądało 

połączenie SP ZOZ MSWiA w Szczecinie ze Szpitalem Powiatowym w Gryfinie.  

Na pewno musi dojść do rozwiązania Spółki Szpital Powiatowy w Gryfinie Sp.z.o.o. i władze 

samorządowe muszą stać się jedynym udziałowcem żeby można było mówić o rozpoczęciu 

współpracy z SP ZOZ MSWiA. Trzeba również pamiętać, że Spółka Szpital Powiatowy  

w Gryfinie Sp.z.o.o. ma wiele zobowiązań i wspólnik, którym jest Spółka Dom Lekarski S.A. 

musi je również pokryć czy to przed, czy po zbyciu udziałów.  Do 24 września 2019 roku  

na pewno odbędzie się spotkanie w ww. Sprawie Zarządu wraz z Kancelarią Prawną, która 

koordynuje cały proces zakończenia współpracy ze Spółką Dom Lekarski S.A.  

ad. 3) Starosta odpowiedział, że umowa z poprzednim wykonawcą jak najbardziej miała 

zabezpieczenia w formie gwarancji jak i w postaci kary za opuszczenie budowy.  

Płatność samej inwestycji dotyczy tylko tego, co zostało wykonane. Inwestycja trwała tak 

długo, ponieważ w pierwszym przetargu nie udało się znaleźć wykonawcy i trwały negocjacje 

cenowe ażeby takowego zdobyć. Szczegółowej odpowiedzi w tej sprawie udzieli  

Wydział Zarządzania Drogami  

ad. 1) dofinansowanie na wniosek nauczyciela. Działał on w ramach placówki, turniej był 

realizowany cyklicznie. Nauczyciel miał upoważnienie od dyrektora i go organizował. 

Starosta jak najbardziej zleci odpowiedniemu wydziałowi przygotowanie odpowiedzi w tej 

sprawie.  

ad. 2) zgromadzenie udziałowców spółdzielni PROMYK wyznaczonym przedstawicielem 

prze starostwo był pan Henryk Kaczmar, w związku z tym, że członkowie Zarządu nie są 

ekspertami to powołali osobę z odpowiednią wiedzę merytoryczną więc został powołany 
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ekspert w postaci pracownika Referatu Kontroli I Audytu Wewnętrznego.  Pomiędzy 

Zarządem a Zgromadzeniem było parę dni, dokumenty były sprawdzane przez ww. Referat, 

który znalazł błędy w dokumentach przygotowanych przez Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie. Starosta powiedział, że zobowiąże Referato Kontroli I Audytu Wewnętrznego  

do przygotowania odpowiedzi na piśmie. 

 

 

I. Wnioski i interpelacje radnych.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki powiedział,  

że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły żadne interpelacje. Wiceprzewodniczący zapytał 

czy w tym punkcie któryś z Radnych chciałby złożyć zapytanie lub interpelacje 

1. Interpelacja nr 47/19 Radnego Michała Kozakiewicza w sprawie wykonania 

gruntownego remontu odcinka drogi powiatowej nr 1360Z w działce ewidencyjnej  

nr 39 w obrębie Włodkowice (odcinek około 500m od skrzyżowania z drogami 

gminnymi o numerach ewidencyjnych 26 i 54 w kierunku Steklna) - zał. nr 8 (ścieżka 

dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Gryfinie: 

zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz  

z odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego Samorządu Powiatowego, X sesja Rady 

Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 47/19). 

2. Interpelacja nr 48/19 Radnego Wojciecha Długoborskiego w sprawie naboru  

na wolne stanowisko kierownicze sekretarza Powiatu Gryfińskiego w Starostwie 

Powiatowym w Gryfinie – zał. nr 9 (ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji 

Publicznej Starostwa Powiatowego w Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu 

następnie Interpelacje i zapytania wraz z odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego 

Samorządu Powiatowego, X sesja Rady Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 48/19). 

3. Interpelacja nr 49/19 (ponowna) Radnego Wojciecha Długoborskiego w sprawie 

utrzymania porządku i czystości przy drodze powiatowej w miejscowości Gardno  

w Gminie Gryfino i sposobu wywiązywania się z obowiązków zarządcy drogi przez 

władze Powiatu Gryfińskiego – zał. nr 10 (ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji 

Publicznej Starostwa Powiatowego w Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu 

następnie Interpelacje i zapytania wraz z odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego 

Samorządu Powiatowego, X sesja Rady Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 49/19). 
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4. Interpelacja nr 50/19 Radnego Wojciecha Długoborskiego w sprawie konieczności 

naprawy drogi powiatowej z Lubiechowa Górnego – Czachów – Łukowice  

oraz przy drodze Stara Rudnica – Golice oraz uwzględnienia w nowym rozkładzie 

jazdy – przejazdów autobusów przez m. Piasek, Lubiechów Górny, Czachów  

i Łukowice – zał. nr 11 (ścieżka dostępu w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa 

Powiatowego w Gryfinie: zakładka – Praca Rady i Zarządu następnie Interpelacje  

i zapytania wraz z odpowiedziami, VI Kadencja Odrodzonego Samorządu 

Powiatowego, X sesja Rady Powiatu w Gryfinie, Interpelacja nr 50/19). 

5. Interpelacja nr 51/19 Radnego Wojciecha Długoborskiego w sprawie koniecznej 

przebudowy i utrzymania bezpieczeństwa technicznego drogi powiatowej –  

ul. Szkolnej w m. Żabnica w Gminie Gryfino oraz drogi powiatowej z Czepina  

do Żabnicy przez przejazd kolejowy – zał. nr 12 (ścieżka dostępu w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Gryfinie: zakładka – Praca Rady  

i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz z odpowiedziami, VI Kadencja 

Odrodzonego Samorządu Powiatowego, X sesja Rady Powiatu w Gryfinie, 

Interpelacja nr 51/19). 

6. Interpelacja nr 52/19 Radnego Wojciecha Długoborskiego w sprawie udzielenia 

kompleksowej  informacji na temat przyszłości I Liceum Ogólnokształcącego  

im. Aleksandra Omieczyńskiego przy ul. Niepodległości 16 w Gryfinie oraz budowy 

sali sportowej przy tej szkole średniej – zał. nr 13 (ścieżka dostępu w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Gryfinie: zakładka – Praca Rady  

i Zarządu następnie Interpelacje i zapytania wraz z odpowiedziami, VI Kadencja 

Odrodzonego Samorządu Powiatowego, X sesja Rady Powiatu w Gryfinie, 

Interpelacja nr 52/19). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki zapytał Starostę  

czy zechce się odnieść do zapytania o wakat na wolne stanowisko Sekretarza Powiatu. 

 

Starosta Powiatu Wojciech Konarski odpowiedział, że udzieli odpowiedzi, gdy na X sesji 
Radni dotrą do pkt. “Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych”.  
  

 

 

 



10 

 

I. Sprawozdanie Nadzoru Wodnego z działań podejmowanych  
na terenie Powiatu Gryfińskiego w 2018 r. (druk nr 2/X) 

 
 

Kierownik Działu Utrzymania Zarządu Zlewni w Szczecinie Daniel Derkowski 

powiedział, że w Polsce od stycznia 2018 roku jest nowy podział, jeśli chodzi o gospodarkę 

wodną i nadzór nad nią. Kiedyś ten podział koncentrował się na podziale administracyjnym, 

na dzień dzisiejszy ten oparty jest bardziej na miejscach, gdzie występują zlewnie. W związku 

z tym, na terenie powiatu gryfińskiego znajdują się dwa zarządy zlewni - na rzece Ina 

(okolice Pyrzyc) oraz przy Dolnej Odrze, jednak nie odpowiadają one się za wszystkie 

urządzenia, które się tam znajdują. Generalnie nastąpiły zmiany. Kierownik zauważył,  

że struktura przeszła pod inne ministerstwo i obejmuje teraz inne działania - polaczenie 

funkcji wcześniejszych zarządów melioracji i ich funkcji z regionalnymi zarządami 

gospodarki wodnej i ich funkcjami m.in. lodołamaniem. Ustawa mówi również o całkowicie 

innych działaniach przeciwpowodziowych, jednakże w dalszym ciągu wały 

przeciwpowodziowe, konserwacje i remonty nadal należą do zadań Nadzoru Wodnego.  

Pan Derkowski podkreślił, że w roku 2018 z racji ograniczonego budżetu na terenie naszego 

powiatu miało miejsce tylko jedne koszenie wałów, zostały wykonane kontrole szczelności 

również doraźne i awaryjnie, przed okresem zimowym nie stwierdzono dodatkowych potrzeb 

pod względem ich utrzymania.  W 2018 roku koszt prac na terenie Gryfina wyniósł 108.000 

zł, zaś w Chojnie  z racji większych wałów 209.000 zł. Zarząd zlewni prowadzi doraźne 

działania na ciekach - kompleksowe działania majce na celu poprawę i utrzymywanie 

właściwej gospodarki wodnej. Na terenie zlewni znajduje się 36 pompowni z których 

większość to te, na terenie naszego powiatu w tym największa w zachodniopomorskim – 

Bielinek. Aktualnie prowadzone są przetargi na roczną usługę i kierownik ma nadzieje  

na zabezpieczenie usługi na okres 3 letni, co pozwoli na niezajmowanie się co roku procedurą 

przetargową. Jeśli chodzi o sam stan pomp to na naszym terenie funkcjonują poprawnie  

i na chwile obecnaą pełnią swoją funkcję przetrzymywania wody z racji panującej od dwóch 

lat suszy. W najbliższych latach planuje się rozeznanie czy byłaby możliwość wprowadzenia 

malej retencji na Tywie i na Słubii ze środków własnych i tych, pozyskanych z zewnątrz.  

W zeszłym roku utrzymanie cieków ze względu na fundusze miało charakter doraźny, 

awaryjny i interwencyjny. W tym roku wygląda to lepiej, docierają sygnały o 

dofinansowaniach więc co roku będzie coraz więcej remontów i poważniejszych inwestycji. 
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Członek Zarządu Henryk Kaczmar zapytał o miejscowość Moryń, a dokładnie o zastawki 

na rzece Słubia odpowiedzialne za utrzymanie poziomu wody. Radny chciałby wiedzieć, kto 

teraz będzie za to odpowiedzialny oraz do kogo mają się zgłosić mieszkańcy Morynia w 

sprawie tamy na rzece jak i zatorów na niej powstających 

 

Kierownik Działu Utrzymania Zarządu Zlewni w Szczecinie Daniel Derkowski 

odpowiedział, że wszelkie uwagi mieszkańcy Morynia powinni zgłaszać do Nadzoru 

Wodnego w Chojnie. Wedle posiadanej przez Kierownika wiedzy, jest wyłoniona firma która 

ma rozbierać całkowicie bądź częściowo tamy. Jednak na nowe tamy Nadzór musi wystąpić  

o taka zgodę za każdym razem, ponieważ zdarzały się sytuacje, ze ktoś z mieszkańców 

składał donosy, ze nadzór działa na szkodę środowiska naturalnego i rozbiera tamy. Zastawka 

na rzece Słubii regulująca poziom wody w jeziorze Morzycko w Moryniu ma być  

w najbliższym czasie modernizowana w ramach programu małej retencji. działania te mają  

na celu spiętrzenie i stabilizację wody w jeziorze na poziomie wyższym od obecnego  

o ok. 20 cm. Pan Derkowski mówi, że jaz poniżej Morynia na chwilę obecną nie działa, 

ponieważ zostały skradzione mechanizmy zamknięć, zostało to zgłoszone na policje,  

ich wartość to ok 60 tys. Nadzór obowiązują procedury zamówień publicznych, jednak nie 

można o nie wystąpić (w celu zakupu nowych mechanizmów) nie posiadając pełnej 

dokumentacji od policji. Procedura przetargowa jest już przygotowana i prace w przyszłym 

roku powinny się rozpocząć gdy wyłoni się wykonawcę. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Aleksandra Zielińska spytałam jak się mają Wody Polskie  

do rowów na terenie Powiatu.  

 

Kierownik Działu Utrzymania Zarządu Zlewni w Szczecinie Daniel Derkowski 

Utrzymania Zarządu Zlewni w Szczecinie Daniel Derkowski odpowiedział, że cieki nadal są 

kontrolowane przez Nadzór Wodny, jednak rowy oraz ich utrzymanie i konserwacja należy 

do właściciela gruntu, gdzie dany rów się znajduje bądź do osób odnoszących korzyści  

z danego rowu.  

 

Długoborski pyta czy rozwiązanie, polegające na utworzeniu Wód Polskich daje szanse  

na kompleksowe zajęcie się tematem melioracji. 
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Kierownik Działu Utrzymania Zarządu Zlewni w Szczecinie Daniel Derkowski 

odpowiedział, ze założenie było szczytne, jednak jako wieloletni pracownik melioracji 

zauważa, ze trzeba dać więcej czasu na rozwiniecie się tej organizacji. 

 

W tym momencie posiedzenie opuścił radny Paweł Wróbel,  

więc w  X sesji Rady Powiatu w Gryfinie uczestniczyło 18 Radnych 

 
 

II. Informacja o przygotowaniu do roku szkolnego 2019/2020 placówek 
oświatowych z terenu Powiatu Gryfińskiego (druk nr 3/X) 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki  - Elżbieta Lorenowicz - Bień 

przedstawiła informację o przygotowaniu do roku szkolnego 2019/2020 placówek 

oświatowych z terenu Powiatu Gryfińskiego (prezentacja multimedialna stanowi zał. nr 14 ) . 

Pani Naczelnik chciała podkreslić, pozostając w tematyce oświaty, ponieważ wciąż otrzymuje 

pytania, że szacowany koszt , jaki poniesie Powiat Gryfiński za podwyżki dla nauczycieli  

to kwota około 800.000zł do końca roku , z czego 500.000zł to dodatek funkcyjny za dodatek 

dla wychowawców klas. Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki  

poinformowała, że w związku z brakiem środków w budżecie powiatu, z dniem 16.07.2019 

Starostwo Powiatowe w Gryfinie wystąpiło do Ministerstwa Edukacji Narodowej  

z wnioskiem o zwiększenie subwencji oświatowej.  

 

Radny Wojciech Długoborski wyraził swoją obawę, że podejrzewa, iż subwencja  

nie pokryje całkowiucie wydatku związanego z podwyższeniem dodatku funkcyjnego  

za wychowawstwo. Radny przewiduje, że  zajdzie potrzebna wprowadzenia zmian  

w budżecie i boi się, że wiele  planowanych inwestycji będzie musiało być odwołanych  

na rzecz zmian płacowych pracowników oświaty . 

 

Radny Sławomir Terebecki zauważył, że w miesiącu wrześniu pojawiają się u niego  

w gabinecie lekarskim młode osoby, które planują rozpoczęcie nauki w szkołach branżowych 

na kierunkach: gastronomia, fryzjerstwo, po to, by wykonać badania do książeczki sanitarno - 

epidemiologicznej (badania kału, rtg płuc, morfologia krwi). Koszt badań pokrywa 

Wojewoda Zachodniopomorski, jednak uczniowie nie wiedzą: od kogo mają wziąć 

skierowanie a te badania - jedni przychodzą po skierowanie, inni już z wynikami; jedni robią 

wyniki prywatnie i ponoszą za nie opłaty  Czy można poprosić dyrektorów szkół by udzielali 
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swoim uczniom, jak i kandydatom pełnych informacji o badaniach, które muszą być 

przeprowadzone do książeczki sanitarno -  epidemiologicznej jak i samego wskazania drogi 

jak taką książeczkę się wyrabia - zał nr 15 

 

 

III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę  
nr VII/47/2019 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 25 kwietnia 2019 r. 
w sprawie udzielenia dotacji z przeznaczeniem na realizowane  
w 2019 roku prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 
położonych na obszarze powiatu gryfińskiego (druk nr 4/X) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 16), następnie otworzył i zamknął dyskusję. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki w obecności  

18 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 18,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

 

Uchwała nr X/71/2019 w sprawie zmiany uchwały nr VII/47/2019 Rady Powiatu w Gryfinie 

z dnia 25 kwietnia 2019 r. w sprawie udzielenia dotacji z przeznaczeniem na realizowane  

w 2019 roku prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków położonych na obszarze powiatu gryfińskiego została 

przyjęta jednogłośnie (imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały  

Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 17 ). 

 

IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę  
w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Gryfiński (druk nr 5/X) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 16), następnie otworzył dyskusję 
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Radny Wojciecj Długoborski zapytał czy inne samorządy podniosły również dodatek 

funkcyjny za wychowawstwo do dolnej granicy 300 zł, jak stanowi ustawa, czy przyznały 

wyższą kwotę. 

 

Wicestarosta Ewa Dudar zauważyła, ze nie zakończyły się rozważania Zarządu  

nt. podwyższenia dodatków dla nauczycieli pełniących funkcję wychowawcy na terenie 

Powiatu Gryfińskiego, do kwoty większej niż 300 zł. Na te chwilę zostało przyznane 

minimum zgodnie z uchwałą. Planuje się prace nad regulaminem wynagrodzenia nauczycieli  

i konsultacje z lokalnymi związkami zawodowymi w ww. sprawie.   

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki zamknął dyskusję  

i następnie w obecności 18 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 18,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

 

Uchwała nr X/72/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Gryfiński 

została przyjęta jednogłośnie (imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały 

Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 17 ). 

 

 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia 
sprawozdania z okresowej realizacji rocznego planu kontroli 
Komisji Rewizyjnej (druk nr 6/X) 

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 16), następnie otworzył dyskusję. 

 

Radny Wojciecj Długoborski zapytał skąd się wziął rozszerzony temat kontroli.  

Radny zauważył, że wszystkie przepisy w ustawie jak i wstatucie mówią wyraźnie,  

że komisja działa na podstawie planu pracy, który jest zatwierdzany na poczatku roku.  

W planie pracy jest temat “Kontrola działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie za 

2018 r.”, natomiast Rada otrzymuje informacje, ze kontrola dotyczyła działalności PUP pod 

nazwa „Efektywność i prawidłowość udzielania i wykorzystania dofinansowania na podjęcie 
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przez bezrobotnego działalności gospodarczej (dotacje na podjęcie działalności gospodarczej) 

oraz refundacji podmiotom gospodarczym kosztów wyposażenia lub doposażenia stanowiska 

pracy dla skierowanego bezrobotnego przez Powiatowy Urząd Pracy w Gryfinie w 2018 r.”.  

Według Radnego taki temat zawęża kontrole i wypiera temat główny, podany w planie pracy. 

Radny chciałby również wiedzieć, czy zawężony temat kontroli nie wynikał z tego,  

że w Powiatowym Urzędzie Pracy w Gryfinie była identyczna kontrola wewnętrzna,  

zaś kontrola komisji rewizyjnej ograniczyła się do przepisania protokołu z poprzedniej,  

bo jeśli tak, to kwestionuje zasadność działania ww. Komisji. Radny przypomina, że na sesji 

absolutoryjnej w czerwcu zapytał przewodnicącego komisji rewizyjnej, ile kontroli odbyła 

komisja w sprawie sprawozdania z budżetu Powiatu Gryfińskiego i nie satysfakjonuje go 

odpowiedź, że cyt. „wystarczającą”, ponieważ była to tylko jedna kontrola i trwała ona  

50 minut zgodnie z  informacjami zawartymi w protokołe.  

 

Radny Jarosław Przygoda – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  odpowiedział,  

że w maju na posiedzeniu komisji rewizyjnej, jako przewodniczacy, zaproponowal te dwa 

tematy kontroli, ponieważ w 2018 roku były 4 kontrole zewnętrzne Powiatowego Urzędu 

Pracy w Gryfinie:  

1) Wojewody Zachodniopomorskiego dot. kontroli z zakresu promocji zatrudnienia.  

W je jwyniku nie stwierdzono uchybień. 

2) Wojewody Zachodniopomorskiego dot. kontroli w zakresie wydawania informacji 

starosty w sprawie wydawania zezwoleń na pracę. W jej wyniku przeanalizowano  

21 akt i nie zgłoszono uwag. 

3) Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Szczecinie dot. kontroli planowej projektu 

POW.01.01.02-32-0009/17. W jej wyniku projekt zakwalifikował się do najwyżej  

z możliwych kategorii. 

4) Zachodniopomorskiego Urzędu Wojewódzkiego dot. kontroli doraźnej z zakresu 

zmian organizacyjnych w powiatowym urzędzie pracy powstałych w zw. Z zmianą 

ustawy o promocji zatrudnienia oraz w zw. Z procedurą ubiegania się o pracę 

sezonową. W jej wyniku nie stwierdzono nieprawidłowości. 

 

Radny powiedział, że dlatego zaproponował te dwa tematy, ponieważ ma wiedzę, że do PUP 

wpływa wiele wnioskow o rejestracje bezrobotnych, miałem okazję obejrzec placówkę w 

Chojnie jak I Gryfinie I stwierdził, że takie tematy jak te, ujęte w zawężonym temacie są 

istiotne dla wszystkich.  Przewodniczacy zauważyl, ze jesli radny Długoborski ma jakieś 
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pytania natury prawnej w tej sprawie czy przewodniczący mógł poszerzyć temat kontroli czy 

nie,  to na sali jest Radca Prawny i zasugerował, by to może on wyraził opinię.  

 

Radny Wojciech Dlugoborski twierdzi, że z odpowiedzi Przewodniczącego komisji 

Rewizyjnej nic nie wynika. Nada nie wie-  skąd wynikł taki temat kontroli i dlaczego Rada 

Powiatu nie otrzymala wniosku o zmianę tematu  kontroli i nie uchwaliła tejże zmiany. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki odebral glos radnemu 

Długoborskiemu i poprosil o wyrazenie opinii mecenasa Starostwa Powiatowego w Gryfinie 

– Ludwika Kołodzińskiego. 

 

Radca Prawny Ludwik Kołodziński zauwazyl, ze Komisja Rewizyjna miala takie prawo,  

by zawęzić temat kontroli  w zwiazku z tym, że pierwotny temat byl na tyle ogólny,  

że niemozliwe bylo by jego zrealizowanie. To w kompetencjach przewodniczacego bylo jego 

doprecyzowanie i powolanie komisji kontrolnej. Zgodnie z prawem Rady Powiatu zgoda 

byłaby potrzebna tylko w momencie znacznego wykroczenia poza  plan pracy, a nie  

w momencie, gdy chodzilo tylko o doprecyzowanie. Nowy temat mieścił się w zakresie 

ogólnym starego tematu, więc zgoda o którą pyta Radny, nie byla wymagana. 

 

Radny Wojciech Dlugoborski podziekował za opinie, ale uważa, że odbiega ona  

od obowiązujących przepisow. Radny ponownie prosi o odpowiedź na piśmie  

z zacytowaniem  konkretnymi odniesien aktów prawnych (zał. nr 7)  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki zamknął dyskusję  

i w obecności 18 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 16,  

przeciw - 1,  

wstrzymało się - 1,  

 

Uchwała nr X/73/2019 w sprawie w sprawie przyjęcia sprawozdania z okresowej realizacji 

rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej została przyjęta większością głosów (imienny 

wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi  

zał. nr 17). 



17 

 

VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany 
budżetu powiatu na 2019 rok (druk nr 7/X) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 16), następnie otworzył dyskusję. 

 

Radny Wojciech Dlugoborski zauważył, że druk 7a konsumuje druk 7, czyli podjęcie druku 

7a jest komplementarne z przyjęciem druku 7, dlatego radny wnioskuje o przegłosowanie ich 

wspólnie w następnym punkcie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki wyraził zgodę. 

 
  

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany 
budżetu powiatu na 2019 rok (druk nr 7a/X) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 16), następnie otworzył i zamknął dyskusję. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki w obecności  

17 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 17,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

 

Uchwała nr X/74/2019 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2019 rok została przyjęta 

jednogłośnie (imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały  

Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 17). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 16), następnie otworzył i zamknął dyskusję. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki w obecności  

17 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 17,  

przeciw - 0,  
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wstrzymało się - 0,  

 

Uchwała nr X/75/2019 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2019 rok została przyjęta 

jednogłośnie (imienny wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały  

Rady Powiatu w Gryfinie stanowi zał. nr 17 ). 

 

 
VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę w 

sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Powiatu Gryfińskiego na lata 2019-2039 (druk nr 8/X) 

 
Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki poprosił o stanowiska 

komisji (zał. nr 16), następnie otworzył dyskusję. 

 

Starosta Powiatu Wojciech Konarski zawnioskował o autopoprawkę do zapisu ponieważ 

nie obejmowal inwestycji ulicy Jaśminowej na 2.100.000zł  (zmiana w załączniku nr 1 nr i nr 

2 do projektu).  

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki zamknął dyskusję 

i w obecności 18 Radnych zarządził głosowanie: 

za - 18,  

przeciw - 0,  

wstrzymało się - 0,  

 

Uchwała nr X/76/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2019-2039 została przyjęta jednogłośnie (imienny 

wykaz głosowania radnych nad projektem uchwały Rady Powiatu w Gryfinie stanowi 

zał. nr 17 ). 

 

 

IX. Informacja z wykonania budżetu Powiatu Gryfińskiego za  

I półrocze 2019 r. (druk nr 9/X) 

 
(prezentacja multimedialna stanowi zał. nr 18) 
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Radny Wojciech Długoborski zapytał dlaczego w sprawozdaniu jest mowa o 10 mln zł 

przychodów, zaś wykonanie budżetu to kwota 5mln zł. Dlaczego Pani Skarbnik powiedziała  

o kredycie w kwocie 5 mln zł, kiedy wynosi on 7,5 mln zł. Radny chce informacji -  

ile srodków z kredytu zostanie wykorzystane żeby zachowac bilans miedzy przychodami  

a rozchodami. 

 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że w przychodach juz jest uwzględniony 

kredyt bankowy. W 2019 roku bedzie uruchomione 5 mln, zaś w 2020 roku  

pozostałe 2,5 mln zł co jest rozpisane w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Na temat kredytu 

Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię, budżet jest realiozwany zgodnie  

z planem i nie ma żadnych dodatkowych zadań bez pokrycia, Powiat Gryfiński otrzymuje 

również wiele dotacji. Skarbnik Powiatu zauważyła, że w objaśnieniach do WPF jest tabelka 

z rospisanymi wszystkimi zmianami jakie nastąpiły od pierwotnej uchwaly budżetowej,  

do dnia dzisiejszego. Skarbnik Powiatu podkreśliła, że na podstawie tych objaśnień warto 

zauważyć, że deficyt budżetowy, ktory jest wykazany, nie ma tendencji wzrostowej 

 

Radny Wojciech Długoborski ponownie poruszył problem wzrostu  wydatków oświatowych 

- dodatków dla nauczycieli za wychowawstwo, obawia się, że odbije się to znacząco  

na budżecie Powiatu.  

 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk zauważyla, że żadne władze samorządowe nie posiadają 

na dany moment informacji ile bedzie wynosila subwencja od Ministerstwa Edukacji 

Narodowej, więc na te chwilę pozostaje oczekiwać na jego decyzję.  

 

 
X. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych  
 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki poprosił Starostę 

Gryfińskiego o odniesienie się do zapytania o wolne stanowisko Sekretarza Powiatu. 

 

Starosta Powiatu Wojciech Konarski stwierdził, że odpowiedź na tę interpelację zostanie 

przygotowana Radnemu pisemnie, niemniej jednak ustosunkuje sie do niej pokrótce. 

Jezeli chodzi o wakat na stanowisko Sekretarza Powiatu, to nie jest on wolny. 

Dotychczasowy Sekretarz - Barbara Rawecka, aktualnie piastuje stanowisko Burmistrza 
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Chojny, ale zostal jej udzielony urlop bezplatny jako pracownikowi samorzadowemu.  

W związku z tym, Pan Andrzej Krzemiński zostal na to stanowisko zatrudniony poprzez 

zawarcie umowy o zastepstwo. Kiedy zostanie uregulowana sprwa urlopu bezpłatnego 

poprzedniego Sekretarza, ponieważ zajdzie najprawdopodobniej konieczność rozwiązania  

z nim umowy o urlop nastąpi ogłoszenie konkursu na wolne stanowisko Sekretarza Powiatu  

i wtedy każdy ma prawo zglosić swoja aplikację. Starosta pragnął  zauważyć, że Pan Andrzej 

Krzemiński jest osobą, która spełnia wszystkie kryteria przytoczone przez Radnego,  

jak również chciał zauważyć, żei jak do tej pory Pan Krzmeiński wykonuje swoją funkcję 

nadzwyczaj dobrze. 

 

Radny Wojciech Długoborski poprosił o uściślenie – Pan Andrzej Krzemiński pełni 

obowiązki Sekretarza Powiatu w zastępstwie czy jest Sekretarzem Powiatu. obowiazki 

sekretarza w zastepstwie czy jest Sekretarzem? 

 

Starosta Powiatu Wojciech Konarski odpowiedzial, cyt. “Pan Andrzej Krzemiński został 

zatrudniony w zastepstwie i pełni funkcję Sekretarza Powiatu.  

 

Radny Wojciech Długoborski stwierdził, że to nie jest odpowiedź na jego pytanie.  

 

Starosta Powiatu Wojciech Konarski poprosił o ponowienie pytania w innej formie. 

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał cyt. “Czy Pan Andrzej pełni obowiazki sekretarza czy 

jest sekretarzem?” 

 

Starosta Powiatu Wojciech Konarski odpowiedzial, że jest zatrudniony w zastepstwie 

Sekretarza Powiatu. 

 

Radna Teresa Sadowska  zapytała czy opłaty, które uiszcza petent za np. wyrysy map  

w wydziale geodezji wplywaja do budzetu Powiatu. 

 

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk potwierdziła. 

 

Radna Teresa Sadowska chciała pochwalić pracę wydziału geodezji, ponieważ była 

załatwić prywatną sprawę i twierdzi, że była ze byla obslużona miło i bardzo kompetentnie. 
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Starosta Powiatu Wojciech Konarski podziekował.   

 

XI.  Sprawy różne, informacje, wolne wnioski  
 

Radny Sławomir Terebecki wypowiedział się w sprawie braku odpowiedzi do interpelacji 

nr 44/19 złożonej w czerwcu w/s wyłączeń pradu na terenie miejscowości Banie. Poprosił  

o ponowne zajęcie się interpelacją - zał. nr 19 

 

Radny Remigiusz Rzepczak podziękował w imieniu mieszkańców Mieszkowic za szybką 

reakcję na wniosek o wybudowanie chodnika przy ul. Odrzańskiej, co wpłynęło na 

zwiększenie bezpieczeństwa pieszych.   

 

Radny Wojciech Długoborski zapytał kiedy nastepna sesja Rady Powiatu. 

 

Starosta Powiatu Wojciech Konarski zauważyl, że nie zwoluje sesji Rady Powiatu,  

a wystepuje z prośbą do Przewodniczącego w imieniu Zarządu Powiatu. Aktualna sytuacja  

ze służbą zdrowia i Szpitalem Powiatowym w Gryfinie może sporowodać zmianę, jendakże 

wstepnie planuje się XI sesję  to na ostatni tydzień października. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki powiedział, że Radni 

otrzymali następujące pisma w wykazie przekazanym w materiałach sesyjnych: 

1. Uchwała nr CCXXVI.457.2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 19 czerwca 2019 r. w sprawie spłaty kredytu 

planowanego do zaciągnięcia przez Powiat Gryfiński (przesłano emailem do 

wszystkich radnych w dniu 04.09.2019) – zał. nr 20, 

2. Pismo Naczelnika Wydziału Dotacji Departamentu Ochrony Zabytków Ministerstwa 

Kultury I Dziedzictwa Narodowego, znak: DOZ-WD.6530.110.2019.MR z dnia 1 

sierpnia 2019 r. w/s udzielenia dla Parafii Rzymskokatolickiej pw.św.Józefa w 

Warnicach dotacji w wysokości 150.000 zł przeznaczonej na pokrycie kosztów 

zadania pn. Piaseczno, kościół p.w. Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny (XIV): 

ratunkowy remont szachulcowej konstrukcji więzy wraz z remontem dachu więży – II 

(przesłano emailem do wszystkich radnych 04.09.2019 r.) – zał. nr 21, 
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3. Ocena stanu bezpieczeństwa sanitarnego powiatu gryfińskiego za I półrocze 2019 r. 

(przesłano emailem do wszystkich radnych 04.09.2019 r.) – zał. nr 22, 

4. Uchwała nr XI/70/2019 Rady Powiatu Grójeckiego z dnia 27 czerwca 2019 r. w/s 

sytuacji szpitali powiatowych (przesłano emailem do wszystkich radnych  

04.09.2019 r.) – zał. nr 23, 

5. List od prezydent Gdańska Aleksandry Dulkiewicz oraz prezydenta Sopotu Jacka 

Karnowskiego w/s ogólnokrajowej debaty na temat przyszłości samorządu w Polsce 

(przesłano emailem do wszystkich radnych 24.07.2019 r.) - zał. nr 24, 

6. Kalejdoskop Zachodniopomorskiego Rynku Pracy zawierający informajcę, wyniki 

oraz zagadnienia obrazujące sytuację na Rynku Pracy zawierający informacje, wniki 

oraz zagadnienia obrazujące sytuację na rynku pracy województwa 

zachodniopomorskiego  (przesłano emailem do wszystkich radnych 04.09.2019 r.)– 

zał. nr 25. 

7. Wystąpiemnie pokontrolne przewodniczącegoKomisji Rewizyjnej dot. Kontroli 

działalności Powiatowego Urzędu Pracy z dnia 17 czerwca 2019 r. – zał. nr 26. 

 

 

XII.  Zakończenie posiedzenia 
   

O godz. 17:45 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu w Gryfinie Jerzy Domaradzki wobec 

wyczerpania porządku obrad zamknął X sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 

 

 

Protokół sporządziła 

 
 

   Ada Wisławska 

 

 

 

 Wiceprzewodniczący Rady  

 

 Jerzy Domaradzki 


